

**PENGGUNAAN LARAS EKONOMI DALAM AKHBAR
MELAYU: SATU ANALISIS LEKSIKAL**

WONG NAI KUNG

**TELAH DISERAHKAN UNTUK MEMENUHI
KEPERLUAN BAGI
IJAZAH SARJANA LINGUISTIK**

**FAKULTI BAHASA DAN LINGUISTIK
UNIVERSITI MALAYA
KUALA LUMPUR**

APRIL 2003

Perpustakaan Universiti Malaya



A511140857

PERAKUAN

Saya mengakui bahawa disertasi ini adalah hasil kerja saya sendiri kecuali nukilan dan ringkasan yang tiap-tiap satu saya jelaskan sumbernya. Saya juga mengakui bahawa disertasi ini tidak pernah dikemukakan terdahulu atau masa kini untuk penganugerahan mana-mana ijazah dari Universiti Malaya atau institusi-institusi lain.



WONG NAI KUNG

NO. PENDAFTARAN: TGC 99001

PENGHARGAAN

Saya amat bersyukur kepada Tuhan kerana senantiasa bersama-sama saya untuk menghasilkan tesis ini walaupun saya terpaksa menghadapi pelbagai cabaran dan rintangan semasa dalam sepanjang tempoh penghasilan tesis ini.

Saya juga ingin mengajukan ucapan setinggi-tinggi penghargaan terima kasih yang tidak terhingga kepada penyelia saya, Dr. Su'ad Awab, Fakulti Bahasa dan Linguistik, Universiti Malaya, atas dorongan, bimbingan serta nasihat beliau yang tidak terkira kepada saya selama ini. Setiap dorongan yang disalurkan akan saya hargai buat selama-lamanya dan seterusnya akan disampaikan kepada mereka yang memerlukannya.

Seterusnya, ribuan terima kasih saya ucapkan kepada teman seperjuangan saya yang secara langsung dan secara tidak langsung membantu saya mencungkil seberapa banyak maklumat yang boleh untuk memantapkan lagi idea dan isi yang terkandung dalam tesis ini di samping galakan dan dorongan mereka. Kepada Cikgu Chong yang saya kagumi, semoga penghasilan tesis ini dapat memutikkan kegembiraan dalam kehidupan beliau dan saya akan senantiasa mengingati kata-kata beliau untuk selama-lamanya.

Kepada mereka yang mendoakan kejayaan saya tanpa kesedaran saya, semoga penghasilan tesis ini dapat memenuhi hasrat dan niat mereka. Semoga Tuhan terus memberkati mereka.

Tidak lupa juga kepada ibu saya yang berada di kampung, terima kasih saya ucapkan kerana kasih sayang beliau telah menandingi segala-galanya yang senantiasa memupuk minat saya untuk terus berjasa kepada masyarakat. Kepada arwah bapa saya, terima kasih saya ucapkan kerana mengajar saya tentang erti kehidupan.

Akhir kata, diharapkan penghasilan tesis ini dapat membantu pihak akademik dan bukan akademik yang tertentu malah dapat memantapkan lagi tanggungjawab Bahasa Melayu itu sebagai bahasa yang berkaliber untuk menyampaikan segala ilmu di seluruh pelosok dunia.

WONG NAI KUNG

TGC 99001

Fakulti Bahasa dan Linguistik

Universiti Malaya

Kuala Lumpur

14 April 2003.